
 

 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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2025-02-20 

 

Vetlanda Ungdomsråd 

Plats och tid Fritidsgården Vattenverket kl. 11.00 till 13.00 
 

Närvarande/beslutand
e 

Stina Lindgren, ordförande, Njudungsgymnasiet TE24 
Theodor Wätterbo, Withalaskolan 9G 
Ben Bjurenholt, Vetlanda friskola 9 
Olivia Wätterbo, Withalaskolan 7A 
Adrian Borg, Landsbro skola 9B, 
Ida Lidehorn, Landsbro skola 9E 
Hannes Segerberg, Landsbro 8D 
Filicia Öberg, Vetlanda friskola, 7 
My Thuresson, Withalaskolan 8K 

 

g Tias Lerager, Withalaskolan 9E 
Fabian Marcel, Njudungsgymnasiet år 2, från 13.30 
Simon Svensson, Njudungsgymnasiet år 2 
Moa Hedqvist Withalaskolan 8A/Vattenverket 
Glenh Zachrisson 
 

Övriga deltagare  Erik Persson 
Anders Dahlén 
Hannes Björklund, p.   
Tommy Jonasson p. 4 
Elin Peterson p. 5 
Tove Norrisson, p. 6 
 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande 

Anders Dahlén 

 

 Stina Lindgren  

Justering av protokollet 
Protokollet är justerat.  

Datum när protokollet justerades: 2025-03-28 

Förvaringsplats för protokollet: Vattenverket 
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1. Mötet öppnas och upprop 
Ordförande Stina Lindgren öppnar mötet. Upprop genomförs.  
 

2. Vetlanda posten – hur tänker ungdomsrådet om kommunens krisberedskap utifrån 
bland annat skolskjutningen i Örebro 
Vetlanda-Posten har läst ungdomsrådets protokoll från mötet med KSAU och sett att 
ungdomsrådet ställde en fråga om kommunens krisberedskap. Hannes Björklund, 
Vetlanda-Posten vill därför prata med ungdomsrådet.  
 
Beslut: Ungdomsrådet beslutar att Vetlanda-Posten får återkomma efter mötet kl. 
13.00 och intervjua de personer som vill och har möjlighet.   
 

3. Föregående protokoll 
Ordförande Stina Lindgren läste upp föregående protokollet. Två saker 
kommenterades:  

• De som var med på aktiviteten i Hövdingen 7 februari informerade att det var 
en lyckad aktivitet. Cirka 50 deltagare kom.  

• Stina Lindgren informerade att hon, Glenh Zachrisson och Anders Dahlén haft 
ett möte med Robin Wallin Nilsson om reglemente för ungdomsrådet.  

Beslut: Protokollet godkändes 
 

4. Brottsförebyggande arbetet i Vetlanda 
Tommy Jonasson, brottsförebyggande samordnare, besöker ungdomsrådet och 
berättar om kommunens brottsförebyggande arbete. Tommy frågar hur 
ungdomsrådet ser på trygghet i Vetlanda. Finns det otrygga platser? Ungdomarna 
med att det generellt är tryggt i Vetlanda. Flera i ungdomsrådet nämner Resecenter 
som en plats där man ibland kan känna sig otrygg. Det är ofta personer som dricker öl 
som är där. Ungdomsgrupper kan också stå i grupp där och skapa otrygghet.  
 
Tommy Jonasson berättar att han har en idé att utbilda intresserade ungdomar så att 
det kan bli ”unga brottsförebyggare i Vetlanda”.  Ungdomsrådet föreslår att Tommy 
kommer till skolorna för att informera och fånga upp intresset av att engagera sig i 
arbetet.  

 
5. Nya simhallen – hur går processen?  

Elin Peterson, byggprojektledare besöker ungdomsrådet och berättar om processen. 
Elin jobbar på uppdrag av kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har satt ramarna för 
hur simhallen. Elin träffar en liten grupp politiker från kommunstyrelsen och stämmer 
av utredningen. Elin berättar att i utredningen kommer även ungdomsrådets 
inskickade synpunkter att bifogas. Det är även många andra som fått lämna in 
synpunkter och önskemål. Elin berättar att en stor fråga är placeringen av simhallen. 
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En annan viktig fråga är vad en simhall kommer kosta i drift när den väl är byggd. 
Utredningen beräknas vara färdig under våren 2025.  
 
Samtal i ungdomsrådet om de ska försöka få en representant i den grupp av politiker 
Elin träffar.  Ungdomsrådet tycker det är värt att ställa frågan.  
 
Beslut: Ungdomsrådet beslutar att fråga om det möjligt att få en representant i 
styrgruppen.  
 

6. Landsbygdsutveckling och medborgardialog 
Tove Norrison, landsbygdsutvecklare i Vetlanda kommun besöker ungdomsrådet. Hon 
berättar att kommunen ska genomföra strukturerade medborgardialoger i alla 
kommunens kommundelar. Syftet är att skapa mötesplats för att stödja utvecklingen 
av platsen. Först ut är Vetlanda Bäckseda 9 april kl. 18.30-20.30. Tove undrar om 
ungdomsrådet vill vara med i det arbetet för att lyfta barn och ungdomars röster.  
 
Ungdomsrådet vill gärna vara med. Flera medlemmar i ungdomsrådet bor i olika 
kommundelar. 
 
Beslut: Ungdomsrådet tar upp frågan vid nästa möte i mars.  

 
7. Presentkort 2024 

Utdelning av presentkort till Stina Lindgren, Adrian Borg, Ben Bjurenholm, Ida 
Lidehorn. 

 

8. Övrigt  
• Reglemente ungdomsrådet. Stina berättar om ett mötet med KSO Robin Wallin 

Nilsson. Ungdomsrådet ska jobba fram ett förslag och skicka till Robin för fortsatt 
dialog. Vi ska utgå från pensionärsrådets reglemente. Ungdomsrådet bestämmer 
att vi jobbar med ett förslag vid nästa ungdomsråd.   

• Fler i ungdomsrådet undrar hur det går med ungdomsrådets instagram? Man 
bestämmer att prata om det vid nästa möte.  

 
9. Mötet avslutas 
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